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产品详情

应急发电机组尾气净化系统工作原理

working principle of exhaust gases filtration system for emergency generator sets

柴油应急发电机组尾气净化系统采用处理黑烟最有效的高科技产品-微粒捕集器（dpf）作为核心部件，
突破了传统的水过滤和静电除尘方法，使黑烟除去率达85%-98%，并采用最先进的ccrt技术可以使得捕集
器中捕集的碳烟（pm）完全自动燃烧，使得尾气净化系统实现自动清理并有效去除co，hc等有害气体，
不增加污染物，不产生二次污染,使柴油发电机组实现低空绿色排放。

exhaust gases filtration system for emergency generator sets adapts the key part of diesel particulate filter (dpf). this
kind of treatment is much better than the traditional ways such as water filtration and electrostatic precipitator, the new
technology treatment efficiency rate can be up to 85%-98%. besides, the advanced catalyst continuously regenerating
technology（ccrt）has been used to get rid of the particulate matters automatically without adding any more
pollution.

本产品的加工定制是是，品牌是菲尔特，型号是零配件，处理气量是40（m3/h），净化率是85-98（％）
，规格是标准间
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